
15. července proběhl na střelnici v Nečichách u Loun Přebor SVZ ČR ve střelbě z útočné pušky 

komorované na náboj 7,62 x 39. Nebe bez mráčku, teplota po celý den neklesla pod 30 stupňů. Slunce 

dokonale prověřilo kvality střelců a dokázalo jim, že se člověk musí učit celý život. Nikomu se totiž 

nepodařilo splnit nejen limit pro mistrovskou výkonnostní třídu, ale dokonce ani pro 1. tř.!         

Soutěž, které udělila záštitu Asociace obranného a bezpečnostního průmyslu, zorganizoval KVZ Most 

s částečnou pomocí CKL Praha. Účast byla na vrcholnou soutěž spíše průměrná, 21 střelců z 9 KVZ. 

            

Tradiční disciplíny v divizi Standard, mířená 5 + 20 na zelený (terč 135P), rychlá mířená (na čas) 20 ran 

také na zelený, na vzdálenost 100 m. Už po nástřelu bylo střelcům jasné, že slunce dělá kouzla,                    

s překvapením zjistili přesun zásahů oproti očekávání, a o dost! A tady už bylo na každém jednotlivém 

střelci, jeho zkušenostech, jak dokázal zareagovat… Vítězem se stal Oldřich Přecechtěl z KVZ Liberec, 

předseda SVZ ČR, na druhém a třetím místě členové pořádajícího KVZ Most Jiří Hakala a Petr Sýkora. 

Poháry včetně putovního zajistil SVZ ČR.    

                                 



Následovala soutěž v divizi Open, kdy jedna směna (8 střelců) našla odvahu zkusit si, jaké je to střílet 

na vzdálenost 200 m. Terč těžší 77P (50/20) mezinárodní černý, 20 ran na rychlost. Zvítězil Dimitrij 

Hálkov z KVZ CKL Praha před Janem Čengerim z KVZ Chomutov a Pavlem Beranem z KVZ Praha 10. 

Věcných cen od sponzorů a pořádajícího KVZ Most bylo, řekněme, jak se sluší a patří.  

Výsledková listina je ke shlédnutí na webu SVZ ČR. 

 

    

 

Soutěž proběhla v přátelské sportovní atmosféře, bez prohřešků proti bezpečnosti, což by mělo být    

u vrcholových soutěží pravidlo, s fungující kantýnou, což po covidu také není samozřejmost…  

Jménem pořádajícího klubu bych chtěl poděkovat všem sponzorům za přízeň, soutěžícím za zájem      

a vyslovit přání, aby tato soutěž probíhala i nadále. A pokud bychom si dokázali odmyslet ekonomické 

problémy, kdy si hodně rozmýšlíme, zda pojedeme na soutěž na druhou stranu republiky nebo ne, 

dokázali bychom pozvednout i sportovní úroveň vrcholových soutěží!  

Takže doufám, že se napřesrok sejdeme ve větším počtu a pokusíme se udělat něco s termínem, 

protože ta vedra v červenci jsou na hranici snesitelnosti. Pro závodníky, samozřejmě, ale hlavně         

pro rozhodčí, lepiče a další, kteří musí být celý den na place. Díky všem! 

 

                                                                                                                   Jindřich Hrneček, předseda KVZ Most 


